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Szanowny Panie Prezydencie 

 W przyszłym roku przyszłym roku planowane jest zakończenie inwestycji 

KST IV Meissnera – Mistrzejowice. Podczas budowy zostały zaplanowane liczne objazdy 

lokalnymi i osiedlowymi ulicami głównie Dzielnicy III Prądnik Czerwony. Pomimo tego, że nie 

zostały one bezpośrednio zniszczone przez pojazdy budowy, wzmożony ruch doprowadził do 

ich znacznego wyeksploatowania i zniszczenia. Dlatego zwracam się do Pana Prezydenta aby 

w przyszłym roku (2026) zostały zaplanowane w budżecie GMK środki finansowe (np. w 

postaci specjalnego funduszu podobnego który funkcjonował przy okazji organizacji IO) 

przeznaczonego na modernizację infrastruktury przyległej do w/w inwestycji. Rozdzielenie 

w/w środków powinno się odbyć w konsultacji pomiędzy Zarządem Dróg Miasta Krakowa             

a Radą Dzielnicy III Prądnik Czerwony.  

 Podobne rozwiązanie zostało wdrożone po remoncie ul. Królewskiej.           

W porozumieniu z Radą Dzielnicy V Krowodrza zostały zmodernizowane między innymi ulice: 

Kazimierza Wielkiego, fragment ul. Łobzowskiej czy ul. Pomorska. 

 

 

Z poważaniem 

Piotr Moskała 
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